
Zápis z členské schůze „Spolku rodičů a přátel ZŠ Týn nad Vltavou, Hlinecká“ ze 
dne 22.10.2024 
 
Jmenný seznam přiložen v knize zápisů. 
 
Omluveni: p. Sabela, p. Kotrbová, p. Slaninová, p. Čtvrtníková, p. Ťupa 
 
Program: 

1. Přivítání členů spolku 
2. Vyjádření ŘŠ k závěrům z minulé schůze 
3. Stav účtu spolku 
4. Příspěvek do fondu spolku 
5. Schválení plateb z účtu spolku 
6. Třídní schůzky 
7. Vzdělávací ak5vity žáků 
8. Organizace Spolku rodičů 
9. Připravované akce 
10. Inves5ční projekty a kontroly 
11. Ostatní 

 
ad1) 
 Paní ředitelka přivítala členy spolku, zvláště pak nové třídní důvěrníky za 1.A,1.B,3.B a 4.A. 
Omluvila také nepřítomnost p. Sabely, předsedy spolku. 
 
ad2) 
 Paní ředitelka se vyjádřila k závěrům z minulé schůze Spolku rodičů: 
  -žáci byli opětovně poučeni o zákazu vpouštění cizích osob do budovy školy 
  -z účtu SRPŠ byla proplacena faktura za autobus na „Pohár rozhlasu“ a zakoupeny 

sladkos5 na MDD 
  -zakoupeny dresy pro mladší žáky 
 
ad3) 
 Pokladník spolku, p. Ing. Valková, informovala o stavu účtu k 30.9.2024 – 10 840,57 Kč. 
V pokladně je 21 477 Kč. 
 
ad4) 
 Členové spolku schválili příspěvek SRPŠ - 200 Kč/ rodinu. Peníze z tohoto fondu se využívají na 
dopravu sportovních akcí, MDD, na Mikuláše, příspěvek na LVK, aj. Příspěvek je dobrovolný. 
 
ad5) 
 Členská schůze odsouhlasila uhrazení faktury za autobus pro žáky 9. tříd do Českých Budějovic 
na výstavu „Vzdělání a řemeslo“ (7.11.2024) – cca 6 000 Kč. 
Spolek rodičů odsouhlasil příspěvek na Mikuláše – 35 Kč/ žáka. 
 
ad6) 
 ŘŠ oznámila termín TS – 5.11.2024 od 15:30 hod – 18:00 hod. Od 14:30 hod proběhne ve ŠJ 
„Burza škol“ (prezentace SŠ a SOU), které se zúčastní žáci 8. a 9. tříd a jejich rodiče. 
V případě, že se uskuteční LVK, bude od 15:00 hod informační schůzka k horám v učebně 8.A. 
Přihlášeno je zaLm 20 žáků, čeká se na zajištění žáků z jiné školy, kteří by autobus doplnili (vyřizuje 
CK). 
 



ad7) 
 Paní ředitelka informovala o vzdělávacích ak5vitách na škole: 
  a) zájezd do Anglie – 27.5. – 31.5.2024, zúčastnilo se 36 žáků, akce byla velmi zdařilá 
  b) „Výstava hub“ v Pořežanech – 27.9.2024, zúčastnili se žáci 7. – 9. tříd, výstavou  

provázel mykolog Ing. P. Špinar 
  c) exkurze do spalovny odpadů ZEVO Malešice (Praha) a ZOO Praha – 1.10.2024,  

zúčastnili se žáci 7. – 9. tříd – projekt „Škola zařídí, kraj zaplaL“ (získán grant od KÚ  
České Budějovice na dopravu 10 000 Kč) 
d) exkurze do Polska- Krakov, Osvě5m, Wieliczka-solný důl,… - 22.10 - 23.10.2024,  
zúčastnili se žáci 7. – 9. tříd (37 žáků) 
e) adaptační pobyty pro žáky 4. tříd a 6. tříd byly z důvodu nebezpečí zrušeny  
(povodně) 
f) kouzelníci – akce pro žáky 2. – 8. tříd 
g) přednášky na téma rizikového chování žáků pro 3. – 9. třídy – akreditovaná  
společnost THEIA 
h) „Atle5cký trojboj“ pro žáky 6. – 9.tříd organizován žáky 9. tříd 
ch) „Dě5 do bruslí“ – 1. – 5. třídy, dotace od zřizovatele školy na pronájem haly a část  
dopravy 
 

 
ad8)  
 Paní ředitelka seznámila přítomné s organizací spolku, stravovací komise (p. Dušková, p. 
FojLková), výchovná komise (p. Dušková, p. Sabela) a pokladník (p. Valková) zůstávají beze změn. 
 
 
ad9) 
 ŘŠ informovala o připravovaných akcích: 

- „Vánoční focení“ žáků 15.11.2024 – 330 Kč / žáka – dobrovolné 
- „Hlinecký vánoční jarmark“ 5.12.2024 – prezentace výrobků, koledy... 
- exkurze žáků 7.B do Jihočeského muzea v Českých Budějovicích 7.11.2024 

 
ad10) 
 Paní ředitelka informovala o inves5čních projektech a kontrolách školy: 

a) ukončen projekt IROP 46 
b) projekt OP JAK: inova5vní ak5vity pro žáky – ukončeno; vzdělávání zaměstnanců 

školy – probíhá 
c) zažádáno u zřizovatele školy na vypracování projektu na rekonstrukci školní 

kuchyně (steré rozvody) 
d) zažádáno u zřizovatele školy na vypracování projektu na rekonstrukci WC v celé 

budově školy 
e) veřejnoprávní kontrola z MÚ Týn nad Vlt. – nebylo zjištěno žádné pochybení 
f) rekonstrukce 3. patra ZŠ na Vinařického náměsL o prázdninách – od 1.9.2025 

bude do školy přesunuta MŠ DeweXerova z důvodu havarijního stavu MŠ 
ad11) 
 Ostatní: 
 Na dotaz p. Hanzalové, zda bude v budově školy na Vinařického náměsL zabudován u vstupu 
zvonek, odpověděla ŘŠ. Zvonek nelze do stávajících dveří zapojit, p. školnice bude muset mít posílené 
hodiny dozoru. 
 
 Na dotaz p. Stehlíkové, zda nemohou být 4. a 5. třídy v budově na Hlinkách, odpověděla ŘŠ. 
V případě přesunu 4. a 5. tříd na Hlinky by nemohly být odborné učebny pro 2. st., jde i o prevenci 
úrazů v menších kolek5vech a klidné prostředí. 



 
 Na dotaz p. Babkové, jak škola řeší problémové chování žáka z 2.A, odpověděla ŘŠ. Ve třídě již 
byla metodička prevence, s chlapcem mluvila také osobně. Vedení školy pozvalo rodiče žáka do 
ředitelny, tam byl přítomen také kurátor a výchovný poradce. Matka byla seznámena se situací a byla 
jí navržena určitá doporučení. Škola podniká veškeré možné kroky k nápravě. 
 
 Na dotaz p. Šmitmajerové, zda se příšL školní rok budou spojovat 5. třídy, odpověděla ŘŠ. Ve 
třídách je malý počet děL, některé odejdou na gymnáziu, je tedy pravděpodobné, že dojde ke spojení 
obou tříd. 
 
 Na dotaz p. Žákové, zda se příšL školní rok budou spojovat 8. třídy, odpověděla ŘŠ. Osmé třídy 
spojovat nebudeme. 
 
 
 
 
Závěry: 
 -výbor odsouhlasil příspěvek SRPŠ – 200 Kč/ rodinu 
 -výbor odsouhlasil příspěvek z fondu SRPŠ na Mikuláše – 35 Kč/žáka 
 -výbor odsouhlasil proplacení faktury za autobus na dopravu žáků 9. tříd do Českých  

Budějovic na výstavu „Vzdělání a řemeslo“ 
 
 

 
 
Místo konání: ZŠ Týn nad Vltavou, Hlinecká (sborovna školy) 
 
 
Den: 22.10.2024 
 
 
Zapsala: Ing. Zdena Valková 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 


